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Jak już informowaliśmy, włodarze Manchesteru City przygotowują ofertę

pozyskania pomocnika rzymian, Daniele De Rossiego. 

Na wczorajszej konferencji prasowej dyrektor sportowy Giallorossich, Walter

Sabatini nie wykluczył rozpatrzenia ewentualnej oferty The Citizens. Tymczasem

dzisiaj udzielił dziennikarzom kolejnej wypowiedzi:

- Nie powiedziałem, że De Rossi jest na sprzedaż. On jest liderem i nigdy nie

rozważaliśmy jego sprzedaży. Przyznałem jedynie, że ogólnie w piłce nożnej, gdy

pojawiają się szalone oferty wysłuchujemy ich i oceniamy.

Nie szukamy nabywcy De Rossiego, ponieważ jest on dla nas wyjątkowo ważny i

niezastąpiony więc trudno by było nawet spojrzeć na nieprzyzwoitą propozycję.

Sabatini został zapytany co sądzi o oczekiwaniach Fiorentiny w wysokości

przynajmniej 30 milionów w zamian za Jovetica czy Napoli spodziewające się oferty

przynajmniej 100 milionów euro za Edinsona Cavaniego, odparł:

- Wartość De Rossiego jest wyższa od kwot, które wymieniliście. Dziękuję -

zakończył Walter Sabatini.
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